



选大鹏机器 如虎添翼

本机特别适用于片削较薄(1.2mm 以下)的热熔胶材料，片削精度高，加工范围广，是生产各种高档皮鞋和各类皮件必不可少的设备之一。

This machine use for skiving quite thin(below 1.2mm) hot melt,with high precision of skiving and process scope It is the necessary equipment of all kinds of high-end shoe and leather goods making.

TECHNOLOGY

- (1) Equipped with adjustable spray round knife cooling system to ensure that the round knife will not over heat during skiving.
And plus a special steel feeding wheel,suitable skiving all kinds of hot melt adhesive materials.
- (2) Advance electronic stepless speed regulating feeding system,skiving control by pedal and automatic two ways.The feeding speed and control way can do any setting according to the characteristic of leather and the proficiency of operators ,The operator can skiving various shapes of workpieces without experience.
- (3) Equipped with enlarged waste boxes and cooling liquid boxes,will be environmental protection during production process.
- (4) Sharpen knife system,with the on-off switch,greatly to reduce the unnecessary part wear,improve the service life.

技术特点

- 1、配备可调节的喷雾式圆刀冷却系统，确保片削过程中圆刀不会过热，加上特殊钢质送料轮，特别适用于片削各种热熔胶材料；
- 2、先进的电子无极调速送料系统，使送料速度可任意设置，操作者无需经验便可加工各种形状的工件；
- 3、配备废料收集箱和冷却液收集箱，使生产过程清洁环保；
- 4、磨刀系统设有离合开关，大大降低了零件不必要的磨损，提高了使用寿命；



R-801H 热熔胶港宝专用圆刀削皮机

大鹏机器邓洪国



扫一扫二维码，关注我的视频号

大鹏机器邓洪国13925092018

广东广州



@大鹏鞋机厂
抖音号：213942054
致力于鞋机设备研发25年，见证了鞋企...



扫一扫上面的二维码图案，加我为朋友。



长按图中二维码
进入官方小程序



长按图中二维码
进入手机官网



长按图中二维码
进入微信公众号

广州地址：白云区均禾街新石路68号 TEL: 020-36092262/63 FAX: 020-36091707

东莞地址：厚街湖景大道 网址: WWW. rocmachine. com E-mail: dhg@rocmachine. com